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P R O T O K Ó Ł      Nr  LXIV/06  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniu 30 marca 2006 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  17 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Reprezentantka posła RP Grzegorza Dolniaka – Joanna Wójcik, reprezentantka senatora Rp – 
Zbigniewa Szaleńca – Monika Zawiła, Małgorzata Ochęduszko – Ludwik – Wicemarszałek Sejmiku 
Śląskiego, Eugeniusz Bliźnicki -  radny powiatowy, Burmistrz Miasta, Skarbnik Miasta, Sekretarz 
Miasta, prezesi stowarzyszeń, kierownicy wydziałów UM, dyrektorzy jednostek, mieszkańcy. 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram LXIV Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art.20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Za 2 dni przypada pierwsza rocznica śmierci papieŜa Jana Pawła II. Proponuję, abyśmy 

minutą ciszy uczcili tę rocznicę. 
 
 
Radni uczcili minutą ciszy rocznicę śmierci papieŜa Jana Pawła II. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wpłynęły następujące autopoprawki do porządku obrad:  
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• autopoprawka do projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały Nr LXII/941/2006 Rady 
Miejskiej w Czeladzi z dnia 26 stycznia 2006r. w sprawie przyjęcia ramowych planów pracy 
Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi na 2006r. 

• autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2006 rok. 
• Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Czeladź. 
• Projekt uchwały w sprawie skorzystania z prawa pierwokupu prawa uŜytkowania wieczystego 

działek w pobliŜu ul.  Wojkowickiej. 
• Ppkt. 8 – błąd. Chodzi o powierzchnię 18 m. kw. 
• Autopoprawka do projektu uchwały w sprawie podziału na okręgi wyborcze. 

- Czy są jakieś uwagi do autopoprawek i proponowanych zmian? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Wnoszę, abyśmy przyjęcie protokołów, które mamy dzisiaj przyjmować przenieśli na następne 

posiedzenie. Mam szereg uwag do formy i treści protokołów, nie dałem Rady tego 
skonfrontować, bo obsługa Rady była wczoraj bardzo zajęta.  

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
  
- Jeśli Pan ma uwagi do protokołu to trzeba było je nanieść.  
- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem Pana radnego A. Świątka? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych, bez S. Święcha/ 
 
6 radnych głosowało za 
4 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuję umieścić ul. Wojkowicką w pkt. 9.17, a nadanie nazwy ulicy w pkt. 9.23. 
- Kto z Państwa jest za proponowanym porządkiem obrad z tymi dwoma nowymi projektami 

uchwał? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych, bez S. Święcha/ 
 
12  radnych głosowało za 
   2  radnych głosowało przeciw 
   1  radny  wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe porz ądek obrad został uchwalony. 
 
 
 
 

Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad  
 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyj ęcie porz ądku obrad. 
3. Przyj ęcie protokołów z obrad Sesji Rady Miejskiej w dniu:  29 grudnia 2005r., 26 

stycznia 2006r., 23 luty 2006r. 
4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
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5. Interpelacje i zapytania radnych. Udzielenie odp owiedzi. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Informacja dotycz ąca wydatkowania dotacji na realizacj ę zadań publicznych przez 

organizacje pozarz ądowe za rok 2005 i przyznanych dotacji na rok 2006.    
- Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
- Wprowadzenie. 
- Dyskusja. 
- Podjęcie uchwały w sprawie : „ przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt: 

„Informacja dotycz ąca wydatkowania dotacji na realizacj ę zadań publicznych 
przez organizacje pozarz ądowe za rok 2005 i przyznanych dotacji na rok 2006” . 

8. Realizacja „ Strategii Rozwoju Miasta Czelad ź” i zada ń w ramach WPI na rok 2005 z 
uwzgl ędnieniem informacji o pozyskanych przez gmin ę środkach z funduszy unijnych. 

2. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
3. Wprowadzenie. 
4. Dyskusja. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie : „ przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt: 

„Realizacja „ Strategii Rozwoju Miasta Czelad ź” i zada ń w ramach WPI na rok 
2005 z uwzgl ędnieniem informacji o pozyskanych przez gmin ę środkach z 
funduszy unijnych”. 

9.   Podjęcie uchwał w sprawie:  
1. przedłu Ŝenia czasu obowi ązywania taryf za dostarczon ą wod ę i odprowadzenie 

ścieków pobieranych przez Zakład In Ŝynierii Komunalnej w Czeladzi.  
2.  zmian w bud Ŝecie miasta na 2006 rok.  

10. Zamkni ęcie obrad Sesji. 
 
 

 
 

Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do przyjęcia protokołów. Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji w dniu 

29.12.2005r? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych, bez S. Święcha/ 
 
6 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół z 29.12.2005 r. został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji w dniu 26.01.2006 r? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych, bez S. Święcha/ 
 
7 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół z 26.01.2006 r. został przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za przyjęciem protokołu z sesji w dniu 23.02.2006 r? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych, bez S. Święcha/ 
 
9 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół z 23.02.2006 r. został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 

Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do udzielenia informacji Burmistrza Miasta z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Przedstawia informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Ireneusz Gawro ński   - Radny  
 
- Odbył się przetarg na przewóz delegacji. Jakie firmy startowały w przetargu? 
- Przetarg na remont elewacji i schodów w NOT. Skąd wzięto kwotę 27.000  zł, aby dołoŜyć do 

tego co zatwierdziła Rada Miejska? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Z bieŜących wpływów. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Odbyło się spotkanie z Górnikiem Piaski. Czy mówiono na nim o kotłowni. 
 
Sławomir Święch  - radny  
 
- Proszę powiedzieć coś więcej na temat perspektywicznej obwodnicy. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JeŜeli chodzi o obwodnicę - Trwają koncepcyjne prace projektowe prowadzone przez 

marszałka w zakresie połączenia drogowego i kolejowego pomiędzy Katowicami a lotniskiem 
w Pyrzowicach. Umówiliśmy się – prezydent Katowic, Siemianowic i ja, Ŝe spotkamy się w 
przyszłym tygodniu z marszałkiem i omówimy na jakim etapie jest ten projekt. Chcielibyśmy, 
aby był to projekt realizowany przez województwo, a te 3 gminy, które są na trasie były tylko 
uczestnikami. My nie jesteśmy w stanie udźwignąć tak duŜego zadania. Chcielibyśmy, aby w 
50% finansował to zadanie urząd marszałkowski. 

- Rozmawialiśmy z Górnikiem Piaski na temat kotłowni. Umówiliśmy się, Ŝe przede wszystkim 
MOSiR wystąpi o nowe przyłącze energetyczne i do ECO – PEC.  

 



 5

Iwona Szczepanik  - Wydział Polityki Społecznej  
 
- Do przetargu na usługi transportowe wpłynęły 3 oferty: „Miliarder” z Katowic, „Astra – Tour” z 

Katowic i Sławomir Bujak z Trzęsówki. Oferta trzecia była jedyną waŜną ofertą.  
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Na czym polega usługa dozoru Szpitala Psychiatrycznego w Czeladzi? Wydaje mi się, Ŝe był 

juŜ ogłaszany przetarg na dostawę materiałów sypkich  w ZIK. Czy to są poszczególne etapy? 
Czy to nie jest dzielenie zamówienia? 

 
Andrzej Swi ątek  - radny  
 
- Ciągnik rolniczy w ZIK. W jakim celu go zakupujemy, skoro utrzymanie  zieleni oddaliśmy 

innym podmiotom? Jak będzie wykorzystany ten ciągnik? 
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK  
 
- Ciągnik kupujemy po to, aby usprawnić działania naszych słuŜb oczyszczania miasta. Jest to 

ciągnik z wyposaŜeniem letnim i zimowym. Ma rozrzutnik do mieszkanki piaskowo – solnej do 
obsługi chodników. Jest wyposaŜony równieŜ w pług, w szczotki do zamiatania i przyczepę do 
wywozu śmieci. Dodatkowo moŜna do niego dokupić np. kosiarkę.  

- Umowa na dozór budynku szpitala psychiatrycznego dobiegała końca, stąd ogłosiliśmy 
ponownie przetarg.  

- Przetrag na dostawę materiałów sypkich. W poprzedniej informacji mówiliśmy o 
przygotowaniu przetargu. Teraz jest juŜ rozstrzygnięcie. 

 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Na czym polega pouczenie 20 osób w związku z Akcją Zima? 
- Zarząd Powiatu Będzińskiego ogłosił przetarg na sprzedaŜ budynku po byłym pogotowiu. 

Proszę o komentarz na ten temat. 
- Kontrola Urzędu Skarbowego. Czy jest to kontrola przygotowana, czy na zasadzie donosu? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pouczenia dotyczyły odśnieŜania przed budynkami. 
- Zainteresowanie przetargiem było duŜe. Przetarg jest dzisiaj o 13.00, ale z tego co wiem, nikt 

nie wpłacił wadium. Przypomnę, Ŝe skierowałem pismo w sprawie nieodpłatnego przekazania  
nam tego budynku, ale pismo na Radę Powiatu nie dotarło. Jedna z radnych interpelowała w 
tej sprawie, ale tez nie dostała Ŝadnej odpowiedzi. Dostałem odpowiedź od Pani Starosty, Ŝe 
powiat nie jest zainteresowany przekazaniem nam tego budynku. 

- Kontrola Urzędu Skarbowego. Nie wiem. 
 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- Skąd dochody Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i co z niego pokrywamy? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pokrywamy dotacje do likwidacji niskiej emisji. Dochody pojawiają się w trakcie roku i 

pochodzą z budŜetów innych. 
 
Jerzy Rebeta   - radny  
 
- Jaka jest  skala bezdomności w naszym mieście i jak to jest załatwiane na bieŜąco? 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Zjawisko bezdomności ma u nas charakter marginalny. JeŜeli zdarzają się takie osoby, to są 

najpierw przyjmowane do „Seniora”, a potem kierowane do ośrodków dla bezdomnych. 
 
 
 

Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych. 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Ul. Spacerowa na odcinku od ul. Krótkiej do SP 7 – na okres zimowy została zdjęta 

nawierzchnia. Teraz jest tam tragicznie. Dlaczego zdjęto tę nawierzchnię tak późno i 
zostawiono to w stanie gorszym niŜ była przed jej zdjęciem. Kiedy i jakie kroki są planowane 
do remontu tej ulicy. Jakie Ssąna to przeznaczone środki? To samo dotyczy ulicy Krótkiej. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Do końca kwietnia dyrektorzy placówek mają obowiązek sporządzenia projektów 

organizacyjnych. Czy Pan Kierownik Jandała spotkał się juŜ z dyrektorami szkół  i rozmawiał 
na temat liczebności uczniów w klasach? W imieniu Komisji Oświaty proszę, aby liczebność 
przynajmniej w i klasach nie przekraczała 25 uczniów. 

- Czy były juŜ egzaminy do klas usportowionych w Miejskim Zespole Szkół? Jak przebiegał 
nabór?  Ile dzieci chętnych zgłosiło się? 

- Prośba mieszkańców z ul. Piaskowej 74 i nie tylko. Zniszczone chodniki. Prośba o 
utwardzenie od ul. Robotniczej na odcinku 100 m. 

 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Co stoi na przeszkodzie, aby w Miejskim Zespole Szkół otworzyć kolejne pierwsze klasy 

usportowione?  
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Zwrócili się do mnie członkowie stowarzyszenia „Przyjaciele Ostoi” z prośba o przypomnienie 

pisma, które wpłynęło 13.04.2005 r. do Rady Miejskiej dot. moŜliwości przekazania na rzecz 
stowarzyszenia nieruchomości przy ul. Sikorskiego 7. do dziś nie wiadomo, czy 
stowarzyszenie moŜe liczyć na przekazanie tej nieruchomości.  

- Przy rondzie na Piaskach zdewastowana barierka na wysokości kiosku w kierunku na 
Sosnowiec. 

- Samochody parkujące między sklepami a barierką. Czy one tam mogą parkować? 
- Śnieg stopniał i odkryte zostały „skarby psie”. Czy jest planowane jakieś sprzątanie? 
- Czy będzie przycinka drzew na Piaskach? 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy słuŜby ochrony środowiska wydały zezwolenie na składowanie zasolonego śniegu na 

parkingu przy M 1? Ten teren jest w rejonie lokalizacji studni głębinowej SP 24. o ile takie 
zezwolenie było, to dla kogo? 

- Kiedy i w jakim zakresie będzie uporządkowany teren między ul. Betonową a Nowopogońską? 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Kiedy będzie wyremontowana ul. Szybikowa, Krasickiego? 
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- Odcinek od ul. Dalekiej do Piaskowej – prośba o wycinkę drzew, które stanowią zagroŜenie 
linii energetycznych. 

- Czy moŜna by na ul. Krakowskiej przy wjeździe od Lwowskiej postawić znaki zakazu wjazdu 
dla samochodów cięŜarowych? 

- Prośba o zamontowanie tablic dźwiękochłonnych przy ul. Nowopogońskiej/ Krakowskiej. 
- Kolejny raz proszę o postawienie radiowozu na Prochowni, aby niektórych zdyscyplinować do 

ograniczenia prędkości. Dzieci z gimnazjum przechodzą przez ten fragment drogi. 
Rozwiązaniem rozsądnym było by nieporuszenie się po tej jezdni, ale dołem – Nowopogońska 
210, 212, 214, 216, gdzie jest moŜliwość utwardzenia terenu. 

- Ul. Sułkowskiego, Pułaskiego i Wybickiego – prośba o wyegzekwowanie pojawienia się 
tabliczek z nazwami ulic. 

- Teren przy „Biedronce” na Piaskach bardzo nie równy. 
- Prośba młodzieŜy o uruchomienie boisk na Piaskach – na Prochowni, przy ul. 

Poniatowskiego, na Osiedlu Dziekana. 
 
Andrzej Swi ątek  - Radny  
 
- Nie moŜemy pozostawić bez echa to co jest pisane w „Echu Czeladzi”. UŜywanie słowa zgraja 

w stosunku do radnych jest wręcz obraźliwe. Są to rzeczy nieprawdziwe, podjudzające 
mieszkańców. Ludzie nie rozumieją np. Ŝe budujemy pomnik , a nie remontujemy np. ul. 
Szybikowej, Szpitalnej. Ale mieszkańcy nie wiedzą, Ŝe ul. Szpitalna jest pod zarządem 
powiatu. Ale ona jest pod zarządem powiatu nie z woli powiatu, ale z naszej woli. Co obchodzi 
mieszkańca czyje są te ulice. One mają być naprawione, chodniki odśnieŜone.  Demokracja 
nakazuje, Ŝe jeŜeli przygotowuje Pan artykuły na temat radnych, to trzeba poinformować tych 
ludzi o tym i umieścić  ich artykuły obok. 

- Kino „Uciecha”.  W umowie sprzedaŜy było zastrzeŜenie, Ŝe ten obiekt miał być 
wykorzystywany na cele kulturalne. W umowie było równieŜ zapisane, Ŝe w przeciągu roku 
kupujący ma przeprowadzić remont. Realizacja tej umowy nie jest prawidłowo prowadzona 
przez miasto. Burmistrz wyjaśnił podczas kontroli RIO, iŜ wykonano zabezpieczenia dachu 
obiektu, tablicę energetyczną, kotłownię, ekspertyzę techniczną. Na jakiej podstawie złoŜył 
Burmistrz takie wyjaśnienie do RIO, skoro nie ma na to Ŝadnego dokumentu? Czy jacyś 
pracownicy dokonali kontroli stanu faktycznego, czy jest to oświadczenie tylko wykonawcy. Ja 
nie widziałem tam Ŝadnych prac dachowych. Wiem, ze nieuka nam się odzyskać tej 
nieruchomości, ale niech Pan Burmistrz dopilnuje wywiązania się z postanowień umowy.  

- Jak wygląda sytuacja z remontem schodów do urzędu? Jaka jest gwarancja i kto  naprawia 
bieŜące usterki? 

 
Zofia Baza ńska  - Radna  
 
- Czy istnieje moŜliwość przedłuŜenia godzin pracy w PP11? 29 rodziców dzieci z tego 

przedszkola postuluje, aby przedszkole było czynne do godz. 17.00. 
- W dalszym ciągu nie ma tablic ogłoszeniowych na Os. Musiała i ul. Dehnelów. 
- Ogromne dziury na jezdni na wysokości kopalni. Proszę o interwencję. 
 
Ireneusz Gawro ńskii  - Radny  
 
- 13.02.2006 r. skierowałem wniosek do Burmistrza w sprawie kotłowni KS „Górnik – Piaski”. Do 

dzisiaj nie dostałem odpowiedzi na to pismo.  
- Kiedy zostanie uporządkowany teren między blokami przy ul. Reymonta 1, 2, 3? 
- Ul. Zwycięstwa. Kiedy zostaną wycięte drzewa po prawej stronie? 
- Kiedy nastąpi uŜytkowanie terenu przy Szpitalnej 24? 
- Rodzice dzieci ZSP 7 sygnalizują, Ŝe dzieci wracające ze szkoły w godz. 13.00 – 14.00 są 

zaczepiane i okradane w rejonie „Biedronki” przez grupy starszej młodzieŜy.  
 
 
Danuta Walczak  - Wiceprzewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Prośba o umieszczenie przy ul. Powstańców tablicy informacyjnej. 
- Czy jest harmonogram remontu dróg po zimie? Jakie mamy na to pieniądze? 
- Prośba o patrole StraŜy na Grabku. 
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- Czy są przewidywane jakieś działania w okolicy kopalni „Saturn”, gdzie rozkradane jest 
ogrodzenie, są włamania do obiektów. 

- Czy moŜna jeszcze raz przesłuchać sąsiadów złomnicy przy ul. Strzeleckiej i zapytać ich, czy 
sprawa opalania i zlokalizowania złomnicy jest dla nich uciąŜliwa?  

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ul. Słowiańska – podniesione studzienki w jezdni.  
- Zostałem zobowiązany do skierowania do „Echa Czeladzi” i innych regionalnych dzienników 

prośby o publikację stanowiska Komisji ds. Społecznych i Zdrowia. W „wiadomościach 
Zagłębia” się ukazało, „Dziennik Zachodni” to był komentarz i spotkanie redaktora z 
wnioskodawcami, w „Gazecie Wyborczej” nie ukazało się. W „Echu Czeladzi” równieŜ się nie 
ukazało. 

 
Agata Jachimczyk –Kluk  Radna  
 
- Czy miasto złoŜyło wniosek o przyznanie dotacji celowej na naukę języka obcego w klasach I? 
- Chciałabym poznać termin akcji oczyszczania miasta. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ogłaszam 5 minut przerwy. 
 
PRZERWA 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. Proszę o udzielenie odpowiedzi na interpelacje. 
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK  
 
- Dziury przy ul. Szybikowej, Spacerowej, Krótkiej – ul. Szybikowa -Jutro na godz. 10.00 

jesteśmy umówieni z  powiatem na objazd miasta. Chcemy zobowiązać powiat do zrobienia 
tego w terminie prawie natychmiastowym. Aby dokończyć remont ul. Spacerowej musza być 
odpowiednie warunki atmosferyczne. Na przestrzeni przyszłego tygodnia powinna ta sprawa 
ulec likwidacji. Ul. Krótka – nie ma co liczyć na większe naprawy. Będą to naprawy miejscowe. 

- Piaskowa 74 – jeŜeli chodzi o kanalizację, to jest temat duŜy. Musza być środki. JeŜeli chodzi 
o chodnik – przyjrzymy się temu. 

- Piaskowa – przycinka drzew. Jesteśmy w stanie to zrobić, ale nie zrobimy wszystkiego na raz. 
Dajmy sobie czas do czerwca. 

- Betonowa, Nowopogońska – przycinka. Jest to temat bardzo duŜy. JuŜ raz to zrobiliśmy. 
śadnych poleceń tu nie wydawałem. Sprawdzę. To nie jest tylko kwestia wycięcia. To 
Państwo musicie znaleźć na to pieniądze. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Odnoszę to do deklaracji składanej mieszkańcom w tym zakresie przez Pana Burmistrza. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Na zebraniu powiedziałem, Ŝe będzie realizowana droga, ale nie powiedziałem, ze dziś, ani Ŝe 

w tym roku. Powiedziałem, Ŝe na razie teren będzie uporządkowany na tyle na ile nas stać i 
nic więcej. 

 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK  
 
- Barierka przy „Maximie”. Jest to droga powiatowa. Wystąpimy do powiatu o uzupełnienie. 
- Samochody parkujące. MoŜemy wystąpić do powiatu o zajęcie się tym. 
- Tabliczki – Sułkowskiego, Wybickiego – Postawimy. 
- Krasickiego – dziury. Zadanie to będzie realizowane lada chwila. 
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- ul. Piaskowa. ZagroŜenie linii elektroenergetycznych przez drzewa. Zgłosimy ten temat do 
energetyki. 

- Ul. Krakowska – zakaz wjazdu samochodów cięŜarowych, ekrany. Temat poddamy pod 
uwagę komisji powiatowej. 

- Ul. Słowiańska. Przy tej inwestycji, która będzie realizowana ten temat zostanie zlikwidowany. 
Na razie spróbujemy poratować to miejscowo.  

- Termin sprzątania miasta – odbywa się cały czas od momentu zejścia śniegów. 
-  Ul. Szpitalna – dziury, dziury przy KWK „Saturn” – będziemy interweniować w tej sprawie w 

powiecie. 
- Przycinka drzew przy ul. Zwycięstwa – będzie. 
- Ul. Szpitalna 24. teraz skoro śniegi ustąpiły przystąpimy do wykończenia tego budynku i 

opaska wokół budynku będzie wykonana. 
- Harmonogram prac na drogach. Robimy to co najpilniejsze. Taki harmonogram nic nie daje. 
- Tablice ogłoszeniowe są juŜ gotowe i na przyszły tydzień będą instalowane. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
- Pojawiła się sugestia, Ŝe celowo nie podpisaliśmy umowy na utrzymanie dróg powiatowych. 

To jest  błędny pogląd, bo ja jestem gorącym zwolennikiem takiej umowy. Myśmy negocjowali 
z powiatem co do wysokości kwoty. Na naszej sesji przedstawiciele powiatu złoŜyli deklarację, 
Ŝe przekaŜą blisko 1 mln zł na inwestycje. Wpisaliśmy to do projektu umowy. Później 
dostaliśmy pismo od starosty, Ŝe te warunki są nie do przyjęcia.  Zima kosztowała powiat zbyt 
duŜo i wiem, Ŝe te zamierzenia, o których informował nas Pan Malczewski nie będą juŜ 
realizowane. 

 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy będzie, zgodnie z zapowiedziami powiaty, w tym roku przebudowa ul. Grodzieckiej i 

Szpitalnej? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nakłady tego roku, które mają być poniesione w naszym mieście przez powiat to 500.000 zł, a 

nie jak deklarowano 900.000 zł. Mają to być: dokumentacja na skrzyŜowanie Katowicka – 
Reymonta wraz z lewoskrętem w ulicę Zacisze, nakładka ul. Tuwima i mur oporowy ul. 
Nowopogońska. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Prosiłem Pana Dyrektora Szczupidera o informację na temat uruchomienia ujęcia wody pitnej 

przy ul. Szpitalnej. Proszę o uruchomienie tego ujęcia. 
 
Andrzej Swi ątek  - Radny  
 
- Nie przepychajmy się między powiatem a gminą w sprawie dróg. UwaŜam, Panie Burmistrzu, 

Ŝe powinien Pan był przynieść tu dzisiaj wniosek o zwiększenie wydatków na drogi, a być 
moŜe, jeŜeli są jeszcze takie moŜliwości, zaciągnięcie 0,5 mln kredytu na ten cel. Nie moŜemy 
zostawić miasta z dziurawymi drogami, chodnikami.  

 
Ireneusz Gawro ńskii  - Radny  
 
- Drugą kadencję doposaŜamy ZIK w róŜne niezbędne urządzenia, niezbędne do utrzymania  
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK  
 
- Co to znaczy wyposaŜenie w sprzęt do utrzymania dróg. Dysponujemy zamiatarką, 

posypywarką, nie mówimy o recyklerze, rozściełaczu itp. My nie wszystko jesteśmy w stanie 
zrobić. Nie jesteśmy przygotowani do robót specjalistycznych. 
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BoŜena Podgórska  - Dyrektor ZBK  
 
- Reymonta 1, 2, 3 – będzie uporządkowana w terminie do 15 kwietnia. Zwrócimy uwagę na 

plac zabaw, który tam istnieje, z tym Ŝe nie będziemy go doposaŜyć, a raczej go naprawimy. 
RozwaŜymy równieŜ moŜliwość postawienia ławek, jeŜeli taka będzie wola mieszkańców.  

- Rozkradanie ogrodzenia przy KWK „Saturn”. Tam jest fizyczna ochrona tego obiektu, która 
kosztuje ok. 5.000 zł miesięcznie, ale pamiętajmy, Ŝe ten teren ma ponad 5 ha i nie sposób 
pilnować go tak permanentnie.  

- „Alba” ma w swoim zakresie równieŜ sprzątanie psich odchodów. 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Dyrektorzy szkół zobowiązani są do przekazania do 30 kwietnia projektów organizacyjnych. 

Na dzień dzisiejszy odbywają się cały czas zapisy dzieci do klas pierwszych. Planowanych 
jest 9 oddziałów. Z ewidencji ludności wynika, Ŝe dzieci do klas pierwszych jest 243. Średnio 
wychodzi, Ŝe w klasie będzie ok. 27 uczniów. Planujemy, aby klasy nie przekraczały 30 
uczniów. 

- Odesłaliśmy do kuratorium informację o zapotrzebowaniu na nauczycieli języka do pierwszych 
klas i o moŜliwościach i chęciach wprowadzenia języka angielskiego. Wychodzi nam 6 
nauczycieli.  

- Nabór do klas sportowych. Pierwsze klasy szkoły podstawowej to będą 2 oddziały. W 
gimnazjach, w klasach pierwszych będzie ok. 280 dzieciaków. Będzie to ok. 9 – 10 oddziałów.  

- Jest moŜliwość wydłuŜenia pracy PP11. 
 
Andrzej Mentel  - Miejski Zespół Szkół  
 
- Nabór do klasy sportowe prowadzimy od marca. Na pewno juŜ jest jedna klasa w SP i jedna 

klasa w gimnazjum. Ilość klas jest uzaleŜniona od ilości chętnych przy naborze 
uzupełniającym. 

 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Wiem, Ŝe na dzień dzisiejszy jest 12 osób oczekujących na klasy sportowe. Jaka jest szansa, 

aby te dzieci uczyły się w klasach sportowych? 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- JeŜeli będzie ok. 60 dzieci i spełnią one kryteria naboru będą dwa oddziały po 30 dzieciaków. 

MoŜe się zdarzyć, Ŝe będzie to więcej niŜ 60 osób. Na dziś trudno to powiedzieć. 
 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Do jakiej liczby będziemy rozciągali ilość uczniów pierwszych klas? 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Trudno powiedzieć. Uruchomienie kaŜdej kolejnej klasy wiąŜe się z dodatkowymi finansami. 

Pamiętajmy, Ŝe subwencja oświatowa na ten rok jest zmniejszona. 
 
Kamila Grz ąba   - Z-ca Komendanta Stra Ŝy Miejskiej  
 
- Samochody parkujące przy rondzie. Będziemy na to zwracać uwagę. 
- Zanieczyszczenia przez psy. Będziemy zwracać uwagę. 
- Park Grabek – nasilimy patrole. 
- Ul. Nowopogońska. Ograniczenie prędkości. Fotoradar jest tam często wystawiany. 
- Okradanie dzieci z SP 7. Dzieci na ten temat nie powiedziały nic nauczycielom. 

Rozmawialiśmy równieŜ z komendantem policji, który takŜe będzie wysyłał patrole w ten rejon. 
- Złomnica. W ostatnim czasie mieszkańcy skarŜą się na uciąŜliwość. Prace w złomnicy trwają 

do późnych godzin nocnych. Jedyną uciąŜliwością, na którą skarŜyli się mieszkańcy jest 
hałas. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Składowanie śniegu. Trudno dzisiaj ustalić czy był on zasolony. Śnieg ten składowany był na 

własnym terenie. Myśmy  nie wydawali Ŝadnej zgody.  
- „Przyjaciele Ostoi” – jest propozycja, aby przekazać obiekt stowarzyszeniu, z tym Ŝe 

stowarzyszenie nie ma środków, aby zagospodarować ten obiekt. Zaproponowałem, abyśmy 
wspólnie napisali projekt o zagospodarowanie tego terenu.  

- „Biedronka” odpowiada za odśnieŜanie swojego terenu. 
- „Górnik Piaski” – jest to wniosek do budŜetu miasta. To jest zadanie inwestycyjne. Toczy się 

postępowania w nadzorze budowlanym w sprawie tego pieca. Próbujemy odtworzyć dawne 
przyłącze. Ale jest jeszcze pytanie, kto będzie płacił za ciepło? Kiedy będziemy mieć 
rozpoznane koszty wtedy na pewno do Państwa się zwrócimy o umieszczenie tego zadania w 
WPI. 

- Schody do UM. Kiedy zaczęły niszczeć schody wygasła gwarancja. Będą one oczywiście 
poprawione. 

- Kino „Uciecha” – przypomnę Panu radnemu, Ŝe prokuratura umorzyła śledztwo w tej sprawie. 
Rio zapytała o to, udzieliliśmy odpowiedzi. Jedyna nieprawidłowość dotyczyła tego, Ŝe w 
warunkach przetargu było napisane, Ŝe przystępujący do przetargu zobowiązują się do 
wykonania remontu, co jest pod względem prawnym nic nie warte. Dlatego teŜ ta rzecz nie 
znalazła się w umowie, o ile dobrze pamiętam.  

 
Andrzej Swi ątek  - Radny  
 
- Ja zapytałem na jakiej podstawie w protokole RIO znalazły się określone zapisy? Z tych 

zapisów wynika, Ŝe były przeprowadzone rozmowy i nikt nie robi Ŝadnej notatki na tę 
okoliczność. Na podstawie czego mówi Pan do protokołu, Ŝe wykonane zostały określone 
prace? Proszę o przekazanie dokumentów, którymi Państwo dysponujecie. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JeŜeli Pan chce dokumenty, proszę się zwrócić do mnie na piśmie. Jak kaŜdy obywatel ma 

Pan prawo dostępu do informacji jawnej. 
 
Andrzej Swi ątek  - Radny  
 
- Czy Pan to sprawdzał? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie. Ja dostałem oświadczenie od właścicieli. 
 
Andrzej Swi ątek  - Radny  
 
- Na piśmie? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie. Ja przypomnę tylko, Ŝe wnioski Komisji Rewizyjnej były ukarać winnych, czyli mnie i ja 

wysłałem to do prokuratury.  
 
Ireneusz Gawro ński  - Przewodnicz ący Komisji Rewizyjnej  
 
- Nie było takich wniosków. Wprowadza Pan w błąd Radę, jak na kaŜdej sesji. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zwracam uwagę Panu radnemu. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dobór tekstów do „Echa Czeladzi” to jest sprawa redaktora naczelnego. 
 
 
 

Dot. pkt. 6 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców.  
 
Danuta Kawka  - mieszkanka miasta  
 
- Związek Emerytów, Rencistów nie ma tablicy ogłoszeń przy siedzibie. Ogłoszenia wieszamy 

na ścianie budynku. 
- Prośba o dodatkowe oznakowanie przejścia przez ul. Szpitalną na wysokości „Biedronki”. 
- Bardzo nierówny chodnik przy ul. Grodzieckiej i Tuwima. 
- Chaszcze na polach vis a vis ul. Grodzieckiej 41. tam jest niebezpiecznie. 
 
Zygmunt Sinek   - Stowarzyszenie „Przyjaciele Ostoi ”  
 
- Sprawa o przekazanie nam obiektu toczy się od początku 2003 r. początkowo dość 

intensywnie, później nastąpił zastój i ten zastój jest do dziś. Chcielibyśmy prosić Burmistrza o 
spotkanie w celu omówienia całej tej sprawy i zasad, na których stowarzyszenie i miasto 
partycypowałoby w tym przedsięwzięciu. NajwaŜniejszym zadaniem na dziś jest otwarcie na 
terenie miasta hostelu dla osób niepełnosprawnych. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Odpowiadając Pani  D. Kawce – tablica będzie, ale nie będzie tylko dla związku, ale 

ogólnodostępna.  
- Wniosek o przejście na ul. Szpitalnej pójdzie do powiatu. 
- Grodziecka. StraŜ Miejska zajmie się tym tematem. 
- Sprawa stowarzyszenia. Konsultowaliśmy to z innym stowarzyszeniem. Byliśmy równieŜ w 

„Ostoi” i rozmawialiśmy na ten temat. Chcielibyśmy równieŜ porozmawiać z Państwem. Ale 
wszystko rozbija się zawsze o pieniądze. 

 
Iwona Manterys  - Stowarzyszenie „Przyjaciele Ostoi ”  
 
- Chcielibyśmy uruchomić hostel dla osób niepełnosprawnych, ale na zasadzie takiej, Ŝe część 

osób partycypowałaby w otrzymaniu tego obiektu. Nie jest tak, Ŝe te osoby będą na 
utrzymaniu gminy. Problem bierze się stąd, Ŝe wiele tych osób, kiedy braknie rodziców nie ma 
gdzie przebywać. Umieszczani są w szpitalach psychiatrycznych, domach starców, ale to nie 
jest miejsce dla nich. Wiem, Ŝe jest to duŜa inwestycja, wymagająca duŜych nakładów 
finansowych. Nie mówię, Ŝeby powstało to za rok czy dwa. Osoby te są przygotowywane 
przez specjalistów, aby mogły same funkcjonować, wykonywać jakieś prace. WaŜne jest to, 
aby oni czuli się potrzebni. To nie są osoby całkowicie ograniczone. To my swoim 
postępowaniem robimy z nich osoby niedołęŜne. 

 
Eugeniusz Bli źnicki  - Radny Powiatu B ędzińskiego  
 
- Chciałbym Państwa poinformować, Ŝe dzisiaj miał się odbyć przetarg na budynek przy ul. 

Szpitalnej 3. Niestety, nikt nie stanął do przetargu. Zarząd powiatu w ciągu 14 dni podejmie 
decyzję o ogłoszeniu nowego przetargu, prawdopodobnie o obniŜonej cenie. Cena wyjściowa 
wynosiła 450.000 zł. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuję zamianę punktu 8 na punkt 7. Kto z Państwa jest za zmianą porządku obrad? 
 
 
 GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe porz ądek obrad został zmieniony poprzez przesuni ęcie punktu 8 
na 7. 

 
 

 
Dot. pkt. 7 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do Informacja dotycząca wydatkowania dotacji na realizację zadań publicznych 

przez organizacje pozarządowe za rok 2005 i przyznanych dotacji na rok 2006.   
 
 
 
1. Powołanie Komisji Uchwał i wniosków. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę zgłaszać kandydatury radnych do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 
 
 

1. Agata Jachimczyk – Kluk 
2. GraŜyna Strączek 
3. Zofia Bazańska 

 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za takim składem Komisji? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
16  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  1  radny wstrzymał si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe Rada ustaliła skład Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
 
 



 14

2. Wprowadzenie 
 
 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Dokonuje wprowadzenia do materiałów. 
 
 
 
 3. Dyskusja 
 
 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Rozliczenie tych dotacji powinno być przed końcem kwietnia, kiedy to będziemy udzielać 

absolutorium za 2005 rok. W materiałach oprócz wykonania budŜetu powinniśmy dostać 
wyniki kontroli wewnętrznej wydatkowania środków przekazanych z budŜetu miasta do 
wszystkich stowarzyszeń.  

- Dlaczego w mieście z inicjatywy Burmistrza nie zostały powołane stowarzyszenia 
pozarządowe uaktywniające społeczeństwo na rynku pracy, Klub Pracy czy Centrum 
Wolontariatu?  

 
Bogusław Sta śko  - Przewodnicz ący Komisji ds. Społecznych i Zdrowia  
 
- Po raz trzeci Komisja ds. Społecznych i Zdrowia zbiera się bez udziału Burmistrza bądź jego 

przedstawicieli. Stąd dyskusja na ten temat odbyła się w gronie członków Komisji i 
zaproszonych przedstawicieli stowarzyszeń. Nie mając dodatkowych wyjaśnień oraz braku 
moŜliwość zadawania pytań do przedstawionych materiałów Komisja wypracowała na 
posiedzeniu w dniu 23 marca br. następujące  wnioski:  

1. Komisja ds. Społecznych i Zdrowia wnioskuje o aktualizowanie raz w roku, z podaniem 
informacji w „Echu Czeladzi”, danych dotyczących funkcjonowania na terenie miasta Czeladź 
stowarzyszeń i organizacji pozarządowych /nazwa, adres, telefon, zakres działalności/. 

2. Komisja ds. Społecznych i Zdrowia wnioskuje o oznakowanie dodatkowo przejścia dla pieszych 
na ul. Szpitalnej między „Biedronką” a przychodnią lekarską „Alfa – Med.” 

3. Komisja ds. Społecznych i Zdrowia wnioskuje o informowanie wszystkich stowarzyszeń 
działających na terenie miasta Czeladź o spotkaniach, na których przygotowywane i 
przedstawiane są propozycje zadań publicznych do programu współpracy ze 
stowarzyszeniami na kolejny rok. 

4. Komisja ds. Społecznych i Zdrowia wnioskuje o zwrócenie uwagi, aby osoby kontrolujące 
wykonanie konkretnych zadań wykonywanych przez organizacje i stowarzyszenia 
pozarządowe, na które przeznaczono dotacje z budŜetu gminy, były wykonywane przez osoby 
kompetentne z odpowiednim przygotowaniem merytorycznym /prowadzenie kursów, szkoleń, 
telefonu zaufania. Wnioski z kontroli przedstawić Radzie Miejskiej. 

5. Komisja ds. Społecznych i Zdrowia wnioskuje o rozwaŜenie moŜliwości zaadoptowania 
pomieszczeń przy ul. Sikorskiego 7 /po ogrodnictwie/ dla potrzeb Stowarzyszenia Przyjaciele 
Ostoi”. 

6. Komisja ds. Społecznych i Zdrowia wnioskuje o dokładniejsze, bardziej precyzyjne 
przygotowywanie materiałów na posiedzenia Komisji, poniewaŜ nie ma moŜliwości ich 
uzupełnienia, czy uzyskania wyjaśnień w związku z nieobecnością na posiedzeniach  

 
GraŜyna Str ączek -   Przewodnicz ąca Komisji O światy, Kultury, Sportu i Bezpiecze ństwa  
 
- Komisja na posiedzeniu w dniu 23 marca br. jednomyślnie przyjęła przedstawione materiały 

oraz przegłosowała wniosek o treści : Komisja wnioskuje o przekazanie nam informacji, o jakie 
dodatkowe zadania wzrosła dotacja dla CKS 1924 w 2006 r. oraz zestawienie tych zadań w 
porównaniu z rokiem ubiegłym. 

 
 



 15

Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Ile jest zarejestrowanych stowarzyszeń uŜyteczności publicznej i jaki procent tych 

stowarzyszeń korzysta z tych dotacji, mając informację, Ŝe mogą przystąpić do konkursu. 
- Chciałam zapytać Stowarzyszenie „Przyjaciół Ostoi” dlaczego nie brało udziału w konkursie i 

kiedy wystąpiło o nieruchomość? 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Wszystkie stowarzyszenia rozliczyły się z dotacji i nie ma potrzeby mówić, Ŝe powinno to być 

do 30 kwietnia br. Natomiast co roku wybieramy niektóre stowarzyszenia do dokładnej 
kontroli merytorycznej.   

- My zawsze zachęcamy do tego, aby zakładać stowarzyszenia. Nie wiem co mogę powiedzieć 
więcej Panu radnemu Świątkowi. 

- Na terenie Czeladzi działa ponad 30 stowarzyszeń. 
- Nie wszystkie stowarzyszenia przystępują do konkursów i nie wszystkie starają się o dotacje. 
 
Bogusław Sta śko  - Przewodnicz ący Komisji ds. Społecznych i Zdrowia  
 
- Nie wszystkie stowarzyszenia wiedzą o konkursach. 
 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Wszystkie konkursy są publikowane. Przed konkursami w tym roku było spotkanie, na którym 

wszystkie stowarzyszenia były obecne, gdzie była mowa o tych konkursach.  
 
Anna Horzelska-Matyja  - Radna  
 
- Stowarzyszenie „Przyjaciele Ostoi” nie było powiadomione o tym spotkaniu. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz Miasta  
 
- W sprawozdaniu międzysesyjnym mówiłem, Ŝe spotykam się systematycznie ze 

stowarzyszeniami. W tym roku juŜ z kilkoma się spotkałem. Za kaŜdym razem mówię, Ŝeby 
kierować wnioski do nas, do urzędu marszałkowskiego, do powiatu. Konkursy, jakie my 
ogłaszamy, to są konkursy na wniosek stowarzyszeń. Nie ma takiej moŜliwości, Ŝe 
stowarzyszenie nie ma informacji.  

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proponuję, aby w ramach informacji publicznej poprzez „Echo Czeladzi” poinformować 

społeczeństwo o moŜliwości tworzenia stowarzyszeń, celem realizacji określonych zadań.  
 
Danuta Walczak  - Wiceprzewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- W ubiegłym roku do wszystkich stowarzyszeń zostały wysłane zawiadomienia o spotkaniu. 

Była lista sporządzona. Obecnych było ponad 30 stowarzyszeń, które otrzymały pełne 
materiały, na temat w jaki sposób moŜna starać się o środki. Do konkursu mogły przystąpić 
stowarzyszenia, które były zarejestrowane.  

 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- W „Dzienniku Zachodnim” były informacje o konkursach. Mamy obowiązek ustawowy 

informować o tego typu konkursach. Stowarzyszenie „Przyjaciele Ostoi” rozmawiało z nami o 
lokalu, nigdy nie zwróciło się o dotację.  

 
Marek Mrozowski   - Burmistrz Miasta  
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- W połowie stycznia odbyło się spotkanie ze stowarzyszeniami podsumowujące rok. Te 
spotkania odbywają się cyklicznie. Wcześniej wybierane były stowarzyszenia, a dzisiaj 
docieramy do wszystkich. 

 
Iwona Manterys  - Stowarzyszenie „Przyjaciele Ostoi ”  
 
- Nie moŜna być stowarzyszeniem wirtualnym. Trzeba mieć siedzibę, adres i wtedy moŜna się o 

wszystko starać. 
 
 Marek Mrozowski   - Burmistrz Miasta  
 
- Spotkaliśmy się z okazji Mikołaja w „Ostoi” i rozmawialiśmy. Prosiłem, abyście Państwo 

urealnili swój program, aby moŜna było go zrealizować. Proponowałem, Ŝe gdy będzie taki 
program Wydział Rozwoju zajmie się sporządzeniem odpowiedniego wniosku.  

 
Iwona Manterys  - Stowarzyszenie „Przyjaciele Ostoi ”  
 
- Otrzyma Pan taki program. 
 
Marek Mrozowski   - Burmistrz Miasta  
 
- Jest bardzo łatwo przekazać ten obiekt stowarzyszeniu, ale dzisiaj jest tam najemca, który  

zabezpiecza obiekt. Musze wypowiedzieć umowę, ale jednocześnie muszę mieć gwarancję, 
Ŝe stowarzyszenie zajmie się tym obiektem w sposób właściwy. Ja do tej pory rozumiałem, Ŝe 
ten najemca moŜe zostać, Ŝe nie będzie Państwu przeszkadzał.  

 
Anna Horzelska-Matyja  - Radna  
- Na Komisji Zdrowia były obecne 4 stowarzyszenia zajmujące się głównie osobami 

niepełnosprawnymi, dwa z nich nie były powiadomione o spotkaniu, na którym omawiano 
zadania, które miały być w programie współpracy ze stowarzyszeniami. Chodziło o „Przyjaciół 
Ostoi” i Związek Niewidomych. Chodzi nam o to, aby wszystkie stowarzyszenia były 
zapraszane. 

 
Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- Rozmawialiśmy ze Związkiem Niewidomych, który nie chciał startować w Ŝadnym konkursie. 

Być moŜe do „Przyjaciół Ostoi” dotarło zawiadomienie.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Pod koniec stycznia spotkałem się z zarządem Związku Niewidomych. Pani Prezes 

stowarzyszenia, jak nikt na tej Sali jest poinformowano o tym, gdzie moŜna załatwić pieniądze, 
bo to jest osoba, która zajmuje się tymi sprawami zawodowo. 

 
Andrzej Mentel  - Prezes MCKS  
 
- Stowarzyszenie działa na podstawie powołania przez co najmniej 15 członków załoŜycieli. W 

oparciu o statut powołuje zarząd. Nie jest sprawą Burmistrza, aby stowarzyszenie powstało. 
Ja np. działam w sporcie, bo chcę. Nie ukrywam, Ŝe działalność opiera się na działalności 
społecznej. Mnie się bardzo dobrze współpracuje tak z poprzednimi, jak i obecnymi władzami. 
Jesteśmy zapraszani na wszystkie spotkania. Władze nie mają mnie zapraszam, władze nie 
mają mnie poinformować o konkursie. Sami powinniśmy się o tym dowiadywać i ubiegać o 
wykonywanie pewnego zadania.  

 
Maria Kańtoch    - Prezes UKS „Olimp”  
 
- Chciałabym uświadomić Państwu, ze stowarzyszenie kultury fizycznej nie działa tylko w 

ramach sportu. To jest teŜ rehabilitacja, turystyka i rekreacja. Takie stowarzyszenie jak moje 
promuje przede wszystkim zdrowy styl Ŝycia, rekreację, turystykę, a na samym końcu jest 
sport w pojęciu zabawowym.  
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Dorota B ąk   - Sekretarz Miasta  
 
- W 2004 r. Związek Niewidomych uzyskał pomoc, bo ogłoszone zostało zadanie – pomoc 

osobom niepełnosprawnym. Jednak w wyniku kontroli okazało się, Ŝe ta działalność jest 
zadaniem własnym powiatu. Nie moŜemy ogłaszać konkursów w tym zakresie. Związek 
Niewidomych złoŜył do nas pismo o dofinansowanie szkoleń, które dofinansować moŜemy.  

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- To Rada Miasta na wniosek Burmistrza uchwala program jaki będzie realizowany przez 

stowarzyszenia poŜytku publicznego. W tym roku to moŜe być jedno stowarzyszenie, a w 
przyszłym inne. I to proszę zapamiętać. 

- Dlaczego w tym roku wybrano właśnie te 3 stowarzyszenia do kontroli? 
 

Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Zgodnie z ustawą o wolontariacie co roku są wybierane poszczególne stowarzyszenia do 

kontroli. Jest to na zasadzie dowolności.  
 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Efekty pracy stowarzyszeń są tym lepsze im praca własna zarządów jest wykonywana z 

pełnym zaangaŜowaniem. Myślę, Ŝe w mieście te efekty są widoczne. Chciałbym 
podziękować wszystkim za aktywną postawę społeczną i Ŝyczyć jeszcze więcej sukcesów. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Naszym celem, jaki postawiliśmy sobie na początku kadencji było to, aby rozwijać współpracę 

ze stowarzyszeniami, aby stowarzyszenia przejmowały coraz więcej zadań, jakie realizuje 
gmina, Ŝeby to co my realizujemy było odpowiedzią na potrzeby mieszkańców, a nie jakąś 
decyzją administracyjną. I muszę powiedzieć, Ŝe nam się to udaje. To co kiedyś robił Wydział 
Kultury jest dzisiaj w rękach stowarzyszeń. Modelem docelowym dla nas jest, aby wszelkie 
działania w sferze społecznej realizowały stowarzyszenia, bo stowarzyszenia wiedzą lepiej od 
nas. Ale proszę pamiętać, Ŝe część zadań jest realizowana na linii powiatu. My moŜemy ją 
uzupełniać i tam gdzie będzie to konieczne na pewno będziemy to robić. Dziękuję wszystkim 
stowarzyszeniom za dotychczasową współpracę. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zamykam dyskusję i zapraszam Komisję Uchwał i Wniosków do pracy. 
 
 
 
PRZERWA 
 
 
GraŜyna Str ączek   - Przewodnicz ąca Komisji Uchwał i Wniosków   
 
- Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem o treści: „Komisja wnioskuje o przekazanie 

informacji na jakie dodatkowe zadania wzrosła dotac ja dla CKS 1924 w 2006 r. i 
sporz ądzenie zestawienia zada ń w porównanie z rokiem ubiegłym”. 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
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11  radnych głosowało za 
  1  radny głosował przeciw 
  5  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

 
- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem o treści: „Komisja wnioskuje o aktualizowanie raz w 

roku, z podaniem informacji w „Echu Czeladzi”, dany ch dotycz ących funkcjonowania na 
terenie miasta Czelad ź stowarzysze ń i organizacji pozarz ądowych /nazwa, adres, telefon, 
zakres działalno ści/”.  

 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 

 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem o treści: „Komisja wnioskuje o oznakowanie 

dodatkowo przej ścia dla pieszych na ul. Szpitalnej mi ędzy „Biedronk ą” a przychodni ą 
lekarsk ą „Alfa – Med.”.  

 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

 
- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem o treści: „Komisja wnioskuje o informowanie 

wszystkich stowarzysze ń działaj ących na terenie miasta Czelad ź o spotkaniach, na 
których przygotowywane i przedstawiane s ą propozycje zada ń publicznych do programu 
współpracy ze stowarzyszeniami na kolejny rok.”.  

 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

 
- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem o treści: „Komisja wnioskuje o zwrócenie uwagi, 

aby osoby kontroluj ące wykonanie konkretnych zada ń wykonywanych przez organizacje 
i stowarzyszenia pozarz ądowe, na które przeznaczono dotacje z bud Ŝetu gminy, aby te 
zadania były wykonywane przez osoby kompetentne z o dpowiednim przygotowaniem 
merytorycznym /prowadzenie kursów, szkole ń, telefonu zaufania/. Wnioski z kontroli 
przedstawi ć Radzie Miejskiej”.  

 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, nie głosował I. Gawroński/ 
 
16  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 

 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  

 
- Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem o treści: „Komisja wnioskuje o rozwa Ŝenie 

moŜliwo ści przydzielenia  pomieszcze ń przy ul. Sikorskiego 7 /po ogrodnictwie/ dla 
potrzeb Stowarzyszenia „Przyjaciele Ostoi”.  

 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
14  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  3  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 

 
 
 

Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 

-  Kto z Państwa radnych jest za wnioskiem o treści: „Komisja  wnioskuje o dokładniejsze, 
bardziej precyzyjne przygotowywanie materiałów na p osiedzenia Komisji ds. 
Społecznych i Zdrowia, poniewa Ŝ nie ma mo Ŝliwo ści ich uzupełnienia, czy uzyskania 
wyjaśnień w zwi ązku z nieobecno ścią na posiedzeniach pracowników UM 
przygotowuj ących materiały komisyjne i sesyjne”.  

 
 

GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
12  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  5  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
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GraŜyna Str ączek   - Przewodnicz ąca Komisji Uchwał i Wniosków  
 
- Odczytuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia do wiadomości informacji nt: „Informacja 

dotycząca wydatkowania dotacji na realizację zadań publicznych przez organizacje 
pozarządowe za rok 2005 i przyznanych dotacji na rok 2006”. 

 Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym /tekst 
jednolity Dz. U. Nr 142 poz. 1591 z 2001 r. z późniejszymi zmianami/  

Rada Miejska w Czeladzi uchwala: 
§ 1 

 Przyjąć do wiadomości informację nt. „Informacja dotycząca wydatkowania dotacji na 
realizację zadań publicznych przez organizacje pozarządowe za rok 2005 i przyznanych 
dotacji na rok 2006”, która stanowi załącznik Nr 1 do niniejszej uchwały oraz zgłoszone i 
przegłosowane  /przyjęte/ wnioski, które stanowią załącznik Nr 2 tejŜe uchwały. 

§ 2 
Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta. 

§ 3 
Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 

 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa radnych jest za taką treścią  uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych, bez. A. Horzelskiej - Matyi/ 
 
16  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została  przez Rad ę podj ęta. 

 
 
 
 

Dot. pkt. 8 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do punktu 8 - Realizacja „ Strategii Rozwoju Miasta Czeladź” i zadań w ramach 

WPI na rok 2005 z uwzględnieniem informacji o pozyskanych przez gminę środkach z 
funduszy unijnych. 

 
 
1. Powołanie Komisji Uchwał i wniosków. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę zgłaszać kandydatury radnych do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
Do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 
 
 

1. Teresa Kosmala 
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2. Władysław Oczkowicz 
3. Sławomir Święch 
4. Jerzy Rebeta 
 

 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za takim składem Komisji? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych, bez A. Horzelskiej  - Matyi/ 
 
16  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  0  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe  Rada ustaliła skład Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
 
 
2. Wprowadzenie 
 
 
 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta  
 
- Dokonuje wprowadzenia do materiałów. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Omawia zadania inwestycyjne.  
 
 
 
 3. Dyskusja 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram dyskusję.  
 
Marian Kita   - Wiceprzewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mówi się o wielkiej chęci kupców do budowy hali targowej na Auby. Znika coraz więcej budek 

na targu. Powstają nowe markety. Skąd nagle taka wielka chęć kupców do budowy tej hali? 
- Na początku kadencji mówił Pan o budowie basenu przy HWS. Proponowałem, aby basen 

powstał przy jednej ze szkół. Przy wartości basenu ok. 5. 000.000 zł, dostalibyśmy dotację 
3.000.000 zł. Dlaczego chce Pan forsować basen, do którego cała młodzieŜ miasta musiałaby 
dojeŜdŜać? 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Chciałbym postawić wniosek o zintensyfikowanie przygotowań dla nowych inwestorów pod 

budownictwo mieszkaniowe.  
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Głosowaliśmy za wnioskiem Burmistrza, który mówił, Ŝe ma juŜ deweloperów. Nie było jednak 

konkretnego oferenta, który chciałby wejść w ten temat. Dzisiaj powinniśmy sobie 
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odpowiedzieć na pytanie czy zostawimy place budów, czy będziemy je uzbrajać. JeŜeli dzisiaj 
podejmiemy uchwałę o rewitalizacji Rynku, to zapewniam, Ŝe nie będzie Ŝadnych środków w 
budŜecie, aby uzbroić jakieś tereny. Zapisanie wniosku radnego Święcha to będzie 
pustosłowie. Czy miasto rzeczywiście stać na to, aby robić rewitalizację Rynku, zwarzywszy 
Ŝe są problemy z pozyskaniem środków unijnych. Początkowo mieliśmy z 17.000.000 zł 
wartości inwestycji pozyskać 13.000.000 zł. Dzisiaj się okazuje, Ŝe według załącznika do 
budŜetu ta inwestycja ma wynosić 25.000.000 zł.  Na ile opiewał kosztorys inwestorski i jak on 
się ma do zapisów budŜetu z grudnia 2005 r. i do tego co dzisiaj mamy w zmianach w 
budŜecie. Jaki jest zakres umowy na wykonanie tego zadania? 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Proponuję, abyśmy dyskutowali oceniając co realizujemy w strategii, a czego nie, pokazując 

Burmistrzowi jakie kierunki ma przyjąć. Mówimy o jednym punkcie i gubimy się. O tym o czym 
mówi radny Świątek będziemy mówić przy okazji zmian w budŜecie. 

- Na Komisji Gospodarczej nie wypracowaliśmy stanowiska. Brakło czasu. Mówię to z 
przykrością.  

- Ustaliliśmy w roku 2004 trzy lokalizacje pod budownictwo. Minął czas i nie wykorzystaliśmy 
tego.  

- Poza planami zagospodarowania przestrzennego i przejęciem terenów od Spółki 
Restrukturyzacji Kopalń nie podjęliśmy Ŝadnych efektywnych, wymiernych kroków, Ŝebyśmy 
mogli powiedzieć, Ŝe coś uzyskaliśmy. 

- Program społeczny oceniam pozytywnie. Inwestycje niedochodowe – moŜe nawet poszliśmy 
za daleko. 

- Infrastruktura techniczna. Cieszę się, Ŝe tak daleko jesteśmy zaawansowani ze sprawą 
obwodnicy zachodniej. Gdyby doszło do realizacji obwodnicy południowej nasze miasto 
byłoby w sytuacji komfortowej. Otwierałoby to pewne moŜliwości rozwojowe. W zakresie dróg 
trochę gorzej wygląda stan istniejący.  

- Kanalizacja. W obrębie istniejącego stanu – tak. W zakresie uzbrajania terenu na przyszłość – 
gorzej. Tu powinniśmy skierować większość działań na pozyskanie środków. 

- Zaopatrzenie w wodę. Stan zgodny z załoŜeniami, gdyby nie te fatalne straty wody, które mają 
wpływ na cenę wody. UwaŜam, ze powinniśmy przyspieszyć działania związane z 
pozyskaniem wody i podaniem do miasta ze studni SP 24. 

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- UwaŜam, Ŝe popełniamy błąd wyprowadzając komunikację z rynku, gdyŜ wszystkie obiekty 

handlowe na rynku umrą. 
 
Teresa Kosmala   - Radna  
 
- Strategię Rozwoju Miasta przyjęliśmy po to, aby uŜyć takich metod, które pozwolą na 

zrównowaŜony rozwój miasta. W tym pierwszym roku obowiązywania obecnej strategii 
nastawiliśmy się na zaspokajanie potrzeb socjalno – bytowych. I dobrze, ale nastawiliśmy się 
na konsumpcję, ale konsumpcja pochodzi z kredytów, a one wynoszą juŜ 24.000.000 zł. W tej 
sytuacji powinniśmy myśleć juŜ o przyszłych budŜetach, moŜliwości pozyskiwania 
dodatkowych środków. Mamy do przyjęcia plany zagospodarowania przestrzennego. Radzę 
zapoznać się z nimi dokładnie, bo są one niepokojące.  

 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Popełniamy błędy, przy okazji Rynku, powoływaniu spółki „Saturn”. Dzisiaj jest tak duŜe 

zapotrzebowanie na działki budowlane, Ŝe ziemie na ul. Legionów  moŜna spokojnie sprzedać 
jako działki budowlane pod indywidualna zabudowę i nie kosztowałoby to nic miasto. 
Inwestycja na Rynku nic nie da, bo rynek podupadnie, poprzez zmianę układu 
komunikacyjnego. Sam kościół nie wygeneruje ruchu.  

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
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- Chciałem prosić o przedstawienie zestawienia pozyskanych środków unijnych i porównania 
jak to się ma do innych porównywalnych wielkością do nas gmin.  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- MoŜna tu wysnuć wniosek, ze strategia jest zła, ze ma złe priorytety, Ŝe jest mało rozwojowa. 

W 2003 r. ja zaproponowałem program rozwoju Czeladzi do 2012 roku i on teŜ był 
skrytykowany. Istotą tego programy było połoŜenie nacisku właśnie na rozwój. 50% środków 
miało być przeznaczone na rozwój. Niestety Państwo odrzuciliście ten projekt, w związku z 
czym wynajęliśmy  niezaleŜną firmę, która trudno było posądzać, Ŝe miała z nami jakieś 
konszachty, która realizowała strategię dla wielu miast. Firma wykonała analizę ekonomiczną. 
Ta analiza róŜniła się od naszej, ale nie tak duŜo. Ta firma pracowała razem z zespołem. Do 
dziś myślałem, Ŝe jest to jakieś wspólne dzieło. Dzisiaj wszystkim się strategia nie podoba. Ale 
zawsze moŜna ją zmienić. Ale dokąd nie będzie zmiany, my ją realizujemy i wydaje mi się, Ŝe 
dobrze, bo to co jest w strategii jest wpisywane potem do budŜetu i realizowane. Oczywiście 
są róŜne przesunięcia, ale jeŜeli chodzi o nakłady finansowe to trzymamy się tych załoŜeń, 
które zostały przyjęte pierwotnie. W poprzedniej strategii przewidywane nakłady wynosiły 
26.000.000 zł rocznie, a realizowano 6.000.000 zł. To była tragedia. Ale generalnie te 
podstawy poprzedniej strategii legły u podstaw tej strategii. Jak będziemy realizować strategię 
decyduje o tym budŜet miasta. Udało nam się przekonać RIO do tego, aby WPI było 
integralną częścią budŜetu miasta. Właśnie dlatego poprzednia strategia się rozbiegała. Te 
zadania, które są uchwalane są przez Państwa.  

- Nie upieram się, Ŝe basen ma być budowany przy HWS, ale taka jest uchwała Rady Miejskiej. 
Dzisiaj, jeŜeli Rada zmieni zdanie planować budowę będziemy gdzie indziej.  

- Kupcy – hala targowa. MoŜe budki znikają, ale nie tak duŜo, jak Pan mówi. Najczęściej te 
budki są sprzedawane nowym kupcom. Inicjatywa przebudowy targowiska wyszła od kupców, 
poniewaŜ Sanepid poinformował kupców, Ŝe będzie przestrzegał ostro norm sanitarnych, a 
część tych kiosków nie spełnia tych norm. To kupcy przychodzą do mnie, ja do nich nie 
chodzę. Kupcy chcą natychmiast zakładać spółkę i zlecać projekt. Jest przygotowany projekt 
umowy, który w przyszłym tygodniu będę z nimi konsultował. Ja przedstawię Państwu projekt 
uchwały wraz z umową spółki i Państwo zdecydujecie czy do  niej przystępujemy, czy nie. 
Część kupców z Grodzieckiej moŜe wejść do tej spółki i wtedy moŜe się okazać, Ŝe na 
targowisko Grodziecka nie będzie potrzeby realizacji drugiego projektu. JeŜeli okaŜe się, Ŝe 
tylko kupcy z Auby wejdą do spółki, wtedy zlecimy koncepcję zagospodarowania targowiska 
przy Grodzieckiej, ale wtedy połowa tego obecnego terenu targowiska przeznaczona zostanie 
na parking. Będzie tam równieŜ przewidziane miejsce na punkt przesiadkowy terenu starego 
miasta.  

- Kiedy mówimy o kanalizacji w mieście to jest dobrze, z wyjątkiem Rynku. Wtedy jest wielka 
dyskusja. Mieszkańcy starego miasta nie zasługują na kanalizację, wodociąg, ani nowe 
przyłącze? 

- We wszystkich miastach wyłącza się ruch z rejonu centrum. Chcemy wyrzucić z Rynku tylko i 
wyłącznie tranzyt. 

- Budownictwo mieszkaniowe. Kiedy przedstawiałem Państwu projekty uchwał na dzierŜawę 
mówiłem, Ŝe jest zainteresowanie i to zainteresowanie jest do dzisiaj. Wykaz nieruchomości 
na Dziekana III B wisi. Są zastrzeŜenia prawne do tej  formy, którą wybraliśmy. Co prawda, ja 
ich nie widzę, ale to jest zadanie dla prawników. Gmina jest zobligowana do uzbrojenia terenu 
pod budownictwo mieszkaniowe, dlatego dzisiaj, gdy porozumiemy się z deweloperem 
musimy tę sprawę jasno określić. Do dzisiaj Ŝaden z deweloperów tego nie określił. 
Zainteresowanie jest. Chcą podpisywać umowę, ale zapominając o sprawie uzbrojenia. 
Chciałbym jeszcze raz przypomnieć, Ŝe w ciągu najbliŜszych lat zapłacimy za uzbrojenie przy 
ul. Wrzosowej. Teren sprzedano po 20 zł za 1 m. kw., a uzbrojenie terenu to 40 zł za 1 m. kw., 
czyli dopłacimy do inwestycji 20 zł za 1 m. kw.  

- JeŜeli chodzi o spółkę „Saturn”. MoŜna dzisiaj sprzedać ziemię po 10 zł za 1 m, kw. i 
dopłacimy po 30 zł za 1 m. kw.  

- Drogi i ich stan. Liczymy, ile pieniędzy potrzeba, aby wyremontować wszystkie drogi.  
- SP 24. JeŜeli zapadnie decyzja, to natychmiast przystąpimy do projektowania.  
- porównanie funduszy z innymi gminami. W 1998 r. pozyskaliśmy 635.000 zł, w 1999 r. – 

160.000 zł, w 2000 r. – 22.000 zł, w 2001 r. – 662.000 zł, 2002 r. – 1.140.000 zł, 2003 r. – 
2.673.000 zł, 2004 r. – 2.764.000 zł, 2005 r. – 2.815.000 zł.  Nie mamy porównania z innymi 
gminami. Myślę, Ŝe plasujemy się na poziomie średnim.  
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Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Chciałbym prosić o przedstawienie podstawy prawnej, dotyczącej konieczności uzbrajania 

terenu pod budownictwo mieszkaniowe przez miasto? 
- Pytałem kiedyś dlaczego strategii nie opracowują pracownicy Urzędu, ile kosztuje 

opracowanie, dlatego dzisiaj jestem zdziwiony, Ŝe Rada odrzuciła poprzednia strategię 
opracowana przez pracowników. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Ta pierwsza strategia nazywała się : Program rozwoju Czeladzi do 2012 r. został złoŜony w 

marcu 2003 r. i odrzucony przez Radę w czerwcu 2003 r.  
- Przygotuje podstawę prawną. To jest orzeczenie sądu, bodajŜe dla Szczecina. W ustawie o 

planowaniu przestrzennym jest napisane wyraźnie, Ŝe gmina ma prawo naliczać opłaty 
adiacenckie do wysokości 50% inwestycji. Na bazie tego zapisu sądy rozstrzygają to tak jak 
rozstrzygają.  

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zamykam dyskusję. Ogłaszam przerwę, a Komisję Uchwał i Wniosków zapraszam do pracy. 
 
PRZERWA 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. 
 
Sławomir Święch  - Członek  Komisji Uchwał i Wniosków  
 
- Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za wnioskiem Nr 1 o treści: „Zwi ększyć intensywno ść działań w 

zakresie pozyskiwania środków pozabud Ŝetowych na realizacj ę programu 
„infrastruktura techniczna” w zakresie uzbrajania t erenów przeznaczonych do 
zainwestowania oraz budowy nowych układów komunikac yjnych”.  

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, nie głosowali: A. Horzelska – Matyja, B. Staśko/ 
 
12  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  3  radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za wnioskiem Nr 2 o treści: „Wzbogaci ć ofert ę w zakresie warunków 

umownych realizacji budownictwa mieszkaniowego obej mującego zarówno inwestorów 
zorganizowanych jak i indywidualnych”.  

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, nie głosowali: A. Horzelska – Matyja, B. Staśko/ 
 
14  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
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  1  radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za wnioskiem Nr 3 o treści: „Podj ąć działania zabezpieczaj ące 

uruchomienie uj ęcia wody pitnej – Studnia SP – 24 przed likwidacj ą ujęcia wód 
dołowych szybu „Paweł”.  

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, nie głosowali: A. Horzelska – Matyja, B. Staśko/ 
 
14  radnych głosowało za 
  0  radnych głosowało przeciw 
  1  radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za wnioskiem Nr 4 o treści: „Rozwa Ŝyć zmian ę charakteru zadania 12 

WPI – kompleks pływalni krytych MOSiR na budow ę basenu, wraz ze zmian ą lokalizacji 
na przyszkoln ą”.  

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, nie głosowali: A. Horzelska – Matyja, B. Staśko/ 
 
  8  radnych głosowało za 
  4  radnych głosowało przeciw 
  3  radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za wnioskiem Nr 5 o treści: „Rozwa Ŝyć moŜliwo ść zmiany  proporcji 

inwestowania na terenie gminy pomi ędzy inwestycjami konsumpcyjnymi a 
dochodowymi, w celu utrzymania  zrównowa Ŝonego rozwoju miasta ”.  

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, nie głosowali: A. Horzelska – Matyja, B. Staśko/ 
 
  12  radnych głosowało za 
    0  radnych głosowało przeciw 
    3  radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę o treść uchwały. 
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Sławomir Święch  - Członek  Komisji Uchwał i Wniosków  
 
- Odczytuje treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji na temat: „Realizacja Strategii 
Rozwoju Miasta Czeladź i zadań w ramach WPI na 2005 rok z uwzględnieniem informacji o 
pozyskanych przez Gminę środkach z funduszy unijnych” 
 
Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym /tekst jednolity Dz. 

U. Nr 142 poz. 1591 z 2001 r. z późniejszymi zmianami/  
Rada Miejska w Czeladzi uchwala, co następuje: 

§ 1 
 Przyjąć do wiadomości informację nt. „Realizacja Strategii Rozwoju Miasta Czeladź i zadań w 

ramach WPI na 2005 rok z uwzględnieniem informacji o pozyskanych przez Gminę środkach z 
funduszy unijnych” wraz z przyjętymi wnioskami stanowiącymi  Załącznik Nr 1 do Uchwały. 

§ 2 
Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta. 

§ 3 
Uchwała wchodzi w Ŝycie z dniem podjęcia. 

 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za taką treścią uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, nie głosowali: A. Horzelska – Matyja, B. Staśko / 
 
  12  radnych głosowało za 
    0  radnych głosowało przeciw 
    0  radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
 

Dot. pkt. 9 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do punktu 9 – Podjęcie uchwał w sprawie. Ppkt. 1 – projekt uchwały w sprawie 

przedłuŜenia czasu obowiązywania taryf za dostarczoną wodę i odprowadzenie ścieków 
pobieranych przez Zakład InŜynierii Komunalnej w Czeladzi.  

- Czy są pytania? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy Pan Dyrektor podtrzymuje tę cenę wody, którą chce przedłuŜyć na rok następny? 
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK  
 
- Tak. Dokonaliśmy analizy, z której wynika, Ŝe cena wody musi pozostać na tym poziomie. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- ZiK przyjął w  swoich rozliczeniach, ze wody bezpowrotnie zuŜytej będzie 376.000. okazało 

się, Ŝe tej wody w roku 2005 było 635.000. ZIK nie prosił w związku z tym o dofinansowanie 
ceny wody i odprowadzania ścieków, czyli Ŝe tych pieniędzy wystarczyło. Pozostawienie ceny 
wody na tym samym poziomie co w roku ubiegłym, przy niezmienionych kosztach zakupu 
wody sugeruje, Ŝe w roku bieŜącym planuje się bezpowrotne zuŜycie wody na tym samym 
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poziomie tysięcy metrów sześciennych. Gdyby było inaczej to cena wody byłaby niŜsza. 
Wydaje  mi się, Ŝe gdyby cena była na poziomie 3,56 zł to byłaby to cena adekwatna do całej 
gospodarki wodno – ściekowej. 

- Ja nie będę głosował za tą ceną wody. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Otrzymaliśmy projekt uchwały bez zestawienia kosztów. W zeszłym roku znaczny wpływ na 

cenę miały koszty amortyzacji. Czy w tym roku kosztów amortyzacji Pan nie ujmuje, Panie 
Dyrektorze? 

- Co stało na przeszkodzie, aby przedstawić Radzie schemat kosztów, jakie ponieśliście w 
okresie obowiązywania taryf i jakie przewidujecie na rok następny? To jest chyba wasz 
obowiązek przedstawić Radzie takie sprawozdanie finansowe. MoŜe byśmy określili, czy jest 
konieczność dotowania, czy nie grozi nam gwałtowny wzrost, który jest bardzo źle odbierany 
przez mieszkańców. 

 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK  
 
- Cytuje art. 9a, 9b, 9c Ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę. 
- Odczytuje uzasadnienie do wniosku o przyjęcie projektu uchwały. 
- Wyliczenia pozostają na tym samym poziomie. Podczas robienia inwestycji w sieci pojawia się 

efekt, Ŝe straty rosną. Oprócz strat faktycznych spowodowanych awariami są równieŜ starty, 
które są niewidoczne. Podjęliśmy równieŜ działania zmierzające do ujawniania kradzieŜy 
wody. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proponowałem zmniejszenie ceny wody. Awarii nie jest tak duŜo. Moim zdaniem juŜ w 

ubiegłym roku mieszkańcy zapłacili za duŜo za wodę. 
 
Robert Szczupider  - Dyrektor ZIK  
 
- Cytuje zapis Rozdziału II, §7 , ust. 42 pkt. 4, ppkt 3 Rozporządzenia dot. zasad tworzenia 

taryf. 
- Czy ja mam sfinansować to z własnych pieniędzy? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Nie. JeŜeli będą braki to Rada na pewno dołoŜy. Niech Pan tylko przemyśli ile kosztował by 

metr wody, gdyby starty były niŜsze o 100.000. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za przedłuŜeniem czasu obowiązywania taryf? 
 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych, nie głosowali: A. Horzelska – Matyja, B. Staśko, A, Krugły/ 
 
    3  radnych głosowało za 
    6  radnych głosowało przeciw 
    4  radnych wstrzymał si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2006 rok. 
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Urszula Polak – Wałek  - Skarbnik Miasta  
 
- Omawia projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Przyjęcie tego projektu uchwały kaŜe teŜ przyjąć poprawkę do WPI.  Na stare miasto mamy 

otrzymać 2.900.000  w tym roku i 10% z budŜetu w tym, czy w przyszłym roku? 
- Jak to się dziej, Ŝe ZIK ogłasza przetarg bez zabezpieczenia środków w budŜecie, a dziś 

decydujemy o przeniesieniu tych środków. Czy to jest zgodne z prawem? Co będzie jeŜeli dziś 
tej uchwały nie przyjmiemy? Zdarza się to nie po raz pierwszy. Tak wyglądała równieŜ sprawa 
budynku po szpitalu psychiatrycznym.  

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  

 
- W § 2  - z jakich wydatków rezygnujemy? 
- W § 5 pkt 2 – promocja projektu  - nie rozumiem pojęcia promocja projektu. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proszę o wyjaśnienie skąd biorą się róŜnice między zapisem budŜetowym, WPI a 

autopoprawką. Jak była wartość wyjściowa przy ogłaszaniu przetargu? Czy to było 17.000.000 
zł, czy niecałe 12.000.000 zł, czy 13.300.000 zł, które wyszło w wyniku przetargu. Jak Pan 
widzi realizację dalszych działań? Czy na drugi etap będziemy mogli składać projekt? Co jest 
w zakresie tego drugiego etapu?  

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Jak wynika z przyjętego przez Radę budŜetu wpływy do budŜetu ZBK wyniosły 4.474.427 zł, w 

tym za zarząd i wpływy z usług 2.500.000 zł. 1.113.000 zł z kosztów bieŜących przenosi się na 
koszty inwestycyjne. Z jakich usług ZBK zrezygnował? 

- Czy planowane są roboty inwestycyjne na ul. Spółdzielczej i ilu tam lokatorów wykupiło 
mieszkania? 

 
Zofia Baza ńska   - Radna  
 
- 1.113.000 zł to koszt uciepłownienia budynków. Ile budynków uciepłowni się za tę kwotę? 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proponuję te kwotę podzielić na 2 części. Jedna przeznaczyć na uciepłownienie jednego 

budynku, a drugą część na drogi. 
 
Zofia Gajdzik   - Kierownik Wydziału Rozwoju  
 
- 25.000.000 zł to była kwota zaplanowana na dwa etapy rewitalizacji starego miasta w rozbici 

na lata 2006, 2007, 2008. W tej chwili na lata 2006 – 2007 proponujemy tylko etap pierwszy, 
który obejmuje ul. Bytomską, Rynek, Rynkową, Katowicką, Kaczą, Ciasną, Walną, Kościelną, 
Będzińską i Grodziecką. Natomiast etap drugi proponujemy na lata 2008 – 2009, czyli ul. 
Pieńkowskiego, Orła Białego i Podwalna. Wartość etapu pierwszego to 13.105.000 zł, z czego 
wykonawca dostanie 12.785.000 zł, zaś drugiego 5.318.000 zł, czyli wartość całego zadania 
to 18.419.000 zł, a nie jak planowano 24,8 mln. Koszty podane przez wykonawcę po 
przetargu są mniejsze niŜ kosztorys inwestorski, stąd te róŜnice. Natomiast koszty na etap 
drugi nadal są kosztami z kosztorysu inwestorskiego. W całości projektu musimy 
zabezpieczyć jeszcze nadzory i promocję projektu, o którą pytał radny Oczkowicz. Jeśli 
dostajemy pieniądze, musimy rozliczyć się teŜ z tych pieniędzy. Wszystkie artykuły prasowe, 
ulotki, tablice informacyjne muszą być sfinansowane i tez dostaniemy na to zwrot.  
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Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Gdyby był przedstawiony projekt na poziomie nie 17.000.000 zł, a 13.000.000 zł być moŜe, Ŝe 

te pieniądze byłyby inne. Bardzo bym prosił, Ŝeby te sprawy były solidnie przygotowane i Ŝeby 
Rada była o tym informowana. 

- Jaką mamy gwarancję, Ŝe uzyskamy środki unijne na drugi etap? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Gwarancji nie ma Ŝadnych.  
- Wniosek składaliśmy w sierpniu, a nie po przetargu. Na kaŜdym etapie tę wartość się szacuje. 

Dopiero po przetargu wiadomo jaka ona jest.  
 
Danuta Walczak  - Wiceprzewodnicz ąca Rady Miejskiej  
 
- Proszę o 5 minut przerwy. 
 
 
PRZERWA 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie. 
 
Sławomir  Święch  - Radny  
 
- Chciałbym przedstawić stanowisko Klubu „Forum Nowa Czeladź”. Prosimy, aby w tym 

temacie skoncentrować się na udzieleniu odpowiedzi na pytania wcześniej juŜ zadane. 
Szukanie nowych pytań do niczego nie doprowadzi. UwaŜamy, ze ten kierunek działania 
pozwala kontynuować przyjęty zakres zadań inwestycyjnych i gwarantuje moŜliwość, jak i 
realne pozyskiwanie środków pozabudŜetowych. Przy poprzednim temacie przyjęliśmy 
wniosek, który zobowiązuje Burmistrza Miasta do starania się o środki pozabudŜetowe. 

  
BoŜena Podgórska  - Dyrektor ZBK  
 
- Uciepłownienie ul. Spółdzielczej  1, 3 , 5 i 2,4,6. Kwota 1.113.000 zł wynika z przedstawionych 

kosztorysów inwestorskich. Mamy nadzieję, Ŝe kwota ta po przetargu będzie niŜsza.  Chcemy 
uciepłowniać całe osiedle. Robimy to wspólnie z PEC. Te budynku mają najbliŜej 
doprowadzoną sieć i pod budynkami są juŜ węzły cieplne do których moŜna się stosunkowo 
łatwo podłączyć. Na tę 1.113.000 zł składają się następujące przesunięcia: 800.000 zł z 
remontów bieŜących, 30.000 zł z wynagrodzeń, 50.000 zł z materiałów i wyposaŜenia, 60.000 
zł to oszczędności z zakupu energii, 100.000  zł, które  miały być przeznaczone na tereny 
wokół budynków, 10.000 zł z podatku od nieruchomości i zrezygnujemy z części zakupów 
inwestycyjnych. 

- Tam jest 54 mieszkania, z czego 9 własnościowych. 
 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Co jeŜeli ktoś z właścicieli mieszkań nie wyrazi na to zgody? 
 
Maciej Bednarczyk  - Zast ępca Dyrektora ZBK  
 
- Chcemy zrobić tam poziomy rozdział ciepła. JeŜeli ktoś nie będzie chciał, to nie będzie miał. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- BudŜet ZBK w stosunku do roku ubiegłego wzrósł o 1.000.000 zł. Na samych remontach 

bieŜących ten wzrost wyniósł  837.650 zł. Dzisiaj te pieniądze zdejmujemy. Proponowałem, by 
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te środki przenieść na inne zadania gminne. Nie bez kozery zapytałem ilu jest właścicieli w 
tych budynkach., bo jeŜeli robimy jakiekolwiek roboty inwestycyjne w przypadku wspólnot, 
muszą być uchwały wspólnoty. Taki duŜy jest fundusz remontowy w tych budynkach? 

 
Maciej Bednarczyk  - Zast ępca Dyrektora ZBK  
 
- Ale są uchwały.  My jako gmina musimy załoŜyć centralne ogrzewanie u naszych lokatorów. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Ja mówię o tym, ze gmina dofinansowuje wspólnoty. 
 
Maciej Bednarczyk  - Zast ępca Dyrektora ZBK  
 
- To jest kosztorys inwestorski całej inwestycji na 2 budynki. Do wspólnoty naleŜy zapłacenie 

poziomu i pionów. 26.000 zł na budynek. A gmina u swoich lokatorów musi załoŜyć centralne. 
Właściciel załoŜy sobie sam.  

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę mi powiedzieć, jaki jest fundusz remontowy w tych 2 budynkach i chciałbym się 

zapoznać z uchwałami wspólnot w tej sprawie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Wspólnota ma swoje organy kontrolne i nie jest to Rada Miejska. KaŜdy kto skorzysta z tej 

inwestycji musi za nią zapłacić, równieŜ gmina.  Fundusz remontowy jest na bieŜące remonty i 
na mniejsze inwestycje. 

- Po raz drugi słyszymy dzisiaj, Ŝe pieniądze z czynszów moŜna przeznaczyć na inne cele. 
- Co będzie, gdy nie podejmiemy ten uchwały? Będziemy realizować to zadanie, ale bez 

dodatkowych pieniędzy. Bez tych 4.000.000 zł. Mamy zdecydować, czy bierzemy 4.000.000 zł 
czy nie.  

- Odczytuje pismo z urzędu marszałkowskiego w sprawie moŜliwości przyznania dodatkowych 
środków z funduszy unijnych na rewitalizację czeladzkiej średniowiecznej starówki. 

- Mamy moŜliwość dostać 4.000.000 zł. JeŜeli dziś to odrzucimy, nie wyobraŜam sobie jak to 
zostanie odebrane w społeczeństwie. Inwestycja będzie realizowana. Jest tylko pytanie, czy 
sięgamy po pieniądze unijne, czy brzydzimy się tymi pieniędzmi.  

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- UwaŜam, ze realizacja tego pierwszego etapu jest dla mnie bezsporna. UwaŜam, ze poza 

mieszkańcami, których musimy szanować, stracimy równieŜ autorytet w oczach marszałka 
rezygnując z tych środków. Mam propozycję, która pogodzi interesy. Jako członek Komisji 
rewizyjnej byłem w budynku PP 5. po interwencji ZBK zrealizowało zakres robót, który 
zagraŜał bezpieczeństwu osób korzystających z tego obiektu. Ale pozostało zagrzybienie. 
Proponuję pozostawienie kwoty na ten obiekt i określenie zakresu robót, który jest niezbędny. 
A dofinansować z oszczędności na uciepłownienie tych 2 budynków tę kwotę, która pozwoli 
nam podjąć te środki unijne. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz Miasta  
 
- Na te zadania wymienione w protokole i na to czego zaŜądał od nas Sanepid zostały 

zabezpieczone środki w wysokości 165.000 zł.  
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- kto z państwa jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 

2006 rok? Przypominam, Ŝe głosujemy imiennie. 
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Przewodnicz ący odczytuje nazwiska radnych, którzy stwierdzaj ą czy głosuj ą za projektem, 
przeciw, czy wstrzymuj ą się od głosu. 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych, nie głosowali: A. Horzelska – Matyja, B. Staśko/ 
 
    10  radnych głosowało za 
      3  radnych głosowało przeciw 
      1  radny wstrzymał si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta. 
 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Zgłaszam wniosek o przerwę w obradach. 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto z Państwa jest za zmianą porządku obrad dzisiejszej sesji, polegającej na zakończeniu 

obrad na punkcie 9.2? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych, nie głosowali: A. Horzelska – Matyja, B. Staśko/ 
 
    11  radnych głosowało za 
      0  radnych głosowało przeciw 
      2  radnych  wstrzymało si ę od głosu 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe porz ądek obrad dzisiejszej sesji został zmieniony. 
 

 
 

 
 

Dot. pkt. 10 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz  - Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zamykam posiedzenie LXIV sesji Rady Miejskiej. 
 
 
 
 
 
 
 
 
       P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 
 
 

       Janusz G ątkiewicz 
Protokołowała 
 
ElŜbieta Augustyniak 
 


